
 
Uprzejmie proszę o wyjaśnienie dlaczego nie przygotowano dokumentów 1 .umoŜliwiających 

wykup mieszkania dla [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 
Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] Osiedle Kolorowe [wyłączenie jawności 
w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. 
Sprawa jest procedowana od lat. [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 
Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]nie mają Ŝadnego innego lokalu, ani 

własności. Proszę o przyspieszenie procedury. 

2. [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 
Informacji Niejawnych]- Osiedle Wandy [wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta 
Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]czeka prawie 7 lat na wykupienie 

mieszania. IleŜ moŜe trwać tzw. prostowanie udziałów. 

3.Nie ma rozstrzygnięć w sprawie [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 



Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]Osiedle Ogrodowe [wyłączenie jawności 
w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. 
Proszę opisać mi stanowisko, jakie wobec sprawy zajął ZBK 

4. [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 
Informacji Niejawnych]ul. Prądnicka [wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta 
Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. Uprzejmie proszę o opisanie 

rozstrzygnięcia, jakie proponuje ZBK 

 


